
 
 
REFERAT  

VÅRMØTE 2025 FREESKI 
 
Lørdag 10. mai 2025 
Gausdal Arena 
 
 

 

 
Til stede: 
Torger Fenstad, Henrik Bergsund, Jostein Eikanger, Jack Eigenwillig Brusveen, Therese 
Sellevåg, Blamka Gondova 

Agenda: 

1. Velkommen / Presentasjon av oppmøtte 
2. Valg av referent 
3. Foreløpig regnskap 2025 
4. Terminliste 25/26: Hva skjer hvor og når? 
5. Hva er viktig for oss? Utviklingstrekk vi ønsker oss 

a. Konkurranser OFC/NC 
b. Samlinger 
c. Kurs 

6. Handlingsplan 
 

 

 
 

1. Velkommen  
… ble en enkel sak da alle kjenner hverandre etter en vinter med god kommunikasjon 
 

2. Jorunn Reinsvollsveen skriver referat 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



3.  Økonomi 

 

Egenkapitalsituasjonen er god. Har brukt en del penger i vinter og skapt god aktivitet 
med dem. Ser at ikke alle har fakturert arrangementsstøtte mm. Alle oppfordres til å 
sjekke med sine ang det. 

 

4. Terminliste 
Alle årets arrangører ønsker å gjenta. Gausdal dropper HL, men vurderer FIS BA og NC 
Rails. Utreder hva som kan skje på Gålå med nye drivere. Trenger aktivitet i midtdalen. 
 
 

5. Hva skjer når og hvordan? 
Ønske om fortsatt NOR Freeski Camp. Alternativet er fellestur til Kläppen. Fortsette 
med samlinger knyttet til OFC. Positivt å bruke NC-utøverne som dommere og trenere. 
Fortsette å bruke funksjonærer på tvers av klubber i arrangement. 

 

6. Handlingsplan 
Vi hadde en bred og veldig god diskusjon rundt handlingsplan og fikk konkretisert de 
punktene som til slutt ble prioritert. 

1. Mangfold og rekruttering. Underpunkt 1. Redusere kostnader 
“Jobbe for felles kretsavtale på heiskort i kommersielle anlegg i regionen for å senke 
terskelen for deltagelse og øke fordelen ved å være en del av idretten” 

2. Arrangementer og anlegg. Underpunkt 4. moderne anlegg nær folk. 
“Jobbe for et nærmiljøanlegg for alpint/freeski på Lillehammer og bidra til utviklingen 
på Gålå. Jobbe for sommeranlegg for rails på Gjøvik/Lillehammer. 

3. Utøvere og rollemodeller. Underpunkt 8. 
“Ha med minst to unge frivillige på alle kretsarrangement” 


